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Jgdrzejów dn. 21.10. I 994r.

Protok ól z posiedzenia
Komisj i P orzqdku Publicznego

Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie

Porz4dek posiedzenia:

I . Rozp atrzenie materialów na sesjg.

2. Sprawozdanie z dzialalnoSci OSP.

3. Sprawy róLne.



Pkt 1. Rozpatrzenie materialów na sesjg.
1. Uchwala w sprawie wyboru kandydatów na lawników S4du Wojewódzkiego i czlonków

kolegium.
- Komisja wnosi o wnikliwe sprawdzenie kandydatów budzqcych zastneienia na

lawników Sqdu Wojewódz*íego í czlonków kolegium. Pneglosowano jednogloíníe.
Wnios ek zostat p nyj gty.

2. Omówienie spraw z zakresu sportu i rekreacji.
- Wniosek do Ungdu Gminy o rozliczeníe K.S. "Naprzód" Jgdneiów pnez Unqd

Skarbowy z pienígdzy przeznaczonych z odpisu podatkowego. Pneglosowano
j edno gto ínie. W nio s ek zostat p nyj gty.

- Wniosek Radnej Janiny Szteniawy o uwrylgdnienie w budiecie na rok 1995
odnowienia Amjlteatru w parku pny ulícy Partyzantów. Pnegtosowano
j edno gloínie. Wnios ek zostal p nyj gty.

3. Aktualne problemy Opieki Spolecznej w MieScie i Gminie Jgdrzejów.
- Wniosek Radnej laniny Szreníawy o pnedluienie czasu prac! Opieki Spolecznej o

jeden dzieñ w tygodníu (sobota), ze wzglgdu na opíekg nad ludími niedotginymi.
P ne glo s ow an o j e d no glo ínie. W n io s e k zo stal p ryj Qtl.

4. Sprawa odwolania dwóch pracowników StraZy Miejskiej.
5. Sprawa remontu bloku przy ul. Okrzei 38.

- Wniosek Komisjí o odrzucenie remontu budynku pnl ul. Oknei 38, ze wzglgdu na
porg roku i pneznaczenie írodków pieniginych w kwocie 147 mln. zl. na zakup
samochodu sluibowego dln Straiy Míejskíej. Wniosek zostal pnyj7tl.

6. Raport o stanie O5wiaty Podstawowej i Ponadpodstawowej w MieScie i Gminie
Jgdrzejów dyrektora ZEASZ Jana Robaka.

ProSba dyrektora ZEASZ o pomoc dla Szkoly Podstawowej nr. 4. o zabezpieczenie Srodków
na ukoriczenie budowy hali sportowej.

Pkt2. Sprawozdanie z dzialalnoSci OSP.
l. Odczytanie sprawozdania z dzialalnoSci OSP przezKomendanta Jerzego Smackiego.

- Komísja zlecila Komendantowi poprawienie i szczególowe sponqdzenie
sprawozdanin z dzíalalnoíci OSP ze wzglgdu na zbyt ogólnikowe informacje.

Pkt 3. Sprawy róLne.
1. Poruszono problem szerzenia narkomanii wSród mlodzie?y na terenie Jgdrzejowa.
2. OdnoSnie wniosku Radnego Jana KoSmidra w sprawie ograniczenia prgdkoSci do

50 km/h oruz zakazu wyprzedzania na calej dlugoSci ul. I 1-go Listopada.
Komisja ustosunkowala sig negatywnie, poniewaZ byloby to uci4Zliwe w ruchu i spowodo-
waloby to korki uliczne.

3. Odnoénie wniosku Radnego Jana KoSmidra w sprawie zakazu skrgtu w lewo samocho-
dów powyZej 2,5 t. z ulicy Sw. Barbary w ulicg Sportow4 .

Komisja ustosunkowala sig negatywnie.

Sekretarz Komisji
Malgorzata Polak

Przewodnicz4cy Komisji
K rzy sztof M u t'c i n kow;Ni
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